

目 录

科学与管理 2010年第5期

创新管理

论日本环境教育立法中的“社会参与”激励原则……………宋宁而等(05)

产业转移战略中的企业技术创新模式思考……………姜百臣等(11)

“经济人”视角下我国行政伦理建设……………徐庆利等(15)

理论探讨

哲学语境下的霍桑实验……………屠兴勇(19)

弗兰克法哲学思想研究的一种可能进路……………于晓艺(26)

“农村牧区”基本养老保险内涵的剖析与思考……………韩 鹏(31)

软科学研究

山东制造与服务业企业标准体系运营模式研究……………冷绍升等(35)

关于发展循环经济的综合管理制度的思考……………王景新等(38)

借鉴日韩经验提升山东技术引进消化吸收再创新能力研究……………彭利民等(41)

企业管理

互动效应与中小企业集群化……………申景奇等(44)

顾客视角的模块分类及价值创新探讨……………王文娟(50)

精益生产模式下成本核算模型·····	杜 斌等(53)
未来汽车电子发展的重要技术趋势·····	张 兵等(55)

区域发展

基于ESDA的济南市区域经济差异空间分析·····	武红智等(57)
济南市服务业发展现状及对策研究·····	葛金田等(60)
山东半岛蓝色经济区重大科技创新平台体系构建探索·····	王 健等(64)
山东省2000-2008年社会和谐度分析·····	丁 华等(67)
增强西部地区科技能力的机制创新研究·····	李 慧(70)

财经视点

福利计量研究述评及其对我国土地税收政策的启示·····	李蕊伊等(75)
基于熵权法的高等教育个人投资风险模糊综合评价·····	刘 涛等(79)

SCIENCE AND MANAGEMENT (Bi-monthly)

Vol.30, No.5

CONTENTS

- 05 The Incentive Principle of Social Participation in the Legislation of Environmental Education in Japan.....SONG Ning-er et al.
- 11 The Technological Innovation Model During Industrious Strategy TransferringJIANG Bai-chen et al.
- 15 The Administrative Ethics Construct of Our Country Based on the "Economic Man"XU Qing-li et al.
- 19 Hawthorne Experiment in the Philosophical Context: Analysis of the dialogue platform between George Elton Mayo and Martin Heidegger.....TU Xing-yong
- 26 A Feasible Research Approach to Frank' s Legal Philosophy.....YU Xiao-yi
- 31 Analysis and Thinking about the Connotation of Basic Endowment Insurance in Agricultural and Pastoral Areas.....Han Peng
- 35 Research on Standard System Operational Model of Manufacturing and Service Enterprises in Shandong.....LENG Shao-sheng et al.
- 38 Considerations on the Comprehensive Administrative System of Circular Economy DevelopmentWANG Jing-xin et al.
- 41 A Study of Improving Shandong' s Capacity of Technology Introduction, Digestion, Absorption and Re-innovation in According with the Experience of Japan and South KoreaPENG Li-min et al.
- 44 Interactive Effect and the Clustering of SMEs——Study on the Central and Western Regional Economy and SMEs Development.....SHEN Jing-qi et al.
- 50 A Customer-based Module Classification and Research into Value Innovation.....WANG Wen-juan
- 53 Lean Production Cost Accounting System Model.....DU Bin et al.
- 55 In The Future the Important Technique Trend of Car Electronics Development.....ZHANG Bing et al.
- 57 Evaluation of Regional Disparity in Jinan based on ESDA.....WU Hong-zhi et al.
- 60 Research on Present Situation and Development Strategies of Service Industry in JinanGE Jin-tian et al.
- 64 The Study on Structuring Marine Scientific and Technological Innovation System in the Blue Economic Zone of Shandong Peninsula.....WANG Jian et al.
- 67 Harmonious Society Degree Ang Lysis of Shandong Province from 2000 to 2008DING Hua et al.
- 70 Research on Enhancement Capabilities of The Science and Technology Innovation of Western regionLI Hui
- 75 A Commentaire on Welfare Quatitative Analysis and Its Inspiration to Chinese land tax PlicyLI Rui-yi et al.
- 79 Fuzzy Comprehensive Evaluation of Personal Investment Risks in Higher Education Based on Entropy-right Method.....LIU Tao et al.